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PROJEKT
PROTOKÓŁ NR III/24

III SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029

Z DNIA 20 CZERWCA 2024 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Tadeusz  Łysek.  Protokół  spo-
rządziła inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli:  wg list obecności (listy obecności są
załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2024 r. o godz. 9:00, a zakoń-
czono  o godz. 14:00 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
1. Otwarcie III sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący T. Łysek powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji, stwierdził kworum i prawomoc-
ność do podejmowania uchwał, po czym otworzył III sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029.
2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego.
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Zielonkach pani L. Zielińska wręczyła panu P. Podleś-
nemu zaświadczenie o uzyskaniu mandatu radnego.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.
Przewodniczący T. Łysek odczytał rotę ślubowania i przyjął uroczyste ślubowanie od radnego P. Podleś-
nego.
4. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący T. Łysek odczytał proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie III sesji Rady Gminy Zielonki.
2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.
4. Ustalenie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu LX sesji zwyczajnej kadencji 2018-2023.
6. Przyjęcie protokołów I sesji zwyczajnej i II sesji nadzwyczajnej kadencji 2024-2029.
7. Sprawozdania z prac komisji.
8. Przedstawienie „Raportu o stanie gminy Zielonki w roku 2023”.
9. Debata nad „Raportem o stanie gminy Zielonki w roku 2023”.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania; 
2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2023 rok oraz zatwierdzenia 
sprawozdania Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2023 rok; 
3)udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2023 rok; 
4) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;
5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 
6) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem, na rea-
lizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych; 
7) przyjęcia dofinansowania z programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko
2021-2027  na  realizację  projektu  pod  nazwą  „Gospodarka  wodno-ściekowa  w Gminie  Zielonki
w obszarze aglomeracji Kraków – V etap”; 
8)  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  nieruchomości  stanowiącej
mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce; 
9) udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki;
10)  zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Gminy Zielonki  w sprawie wyboru przewodniczących
komisji Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych;

11. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
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12. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
13. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący T. Łysek  zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził głoso-
wanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Porządek obrad został przyjęty.
Ad 5. Przyjęcie protokołu LX sesji zwyczajnej kadencji 2018-2023.
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LX sesji, wobec ich braku, zarzą-
dził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LX sesji zwyczajnej kadencji 2018-2023
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty.
P  rotokół LX sesji został przyjęty i otrzymał numer LX/24.  
Ad 6. Przyjęcie protokołów I sesji zwyczajnej i II sesji nadzwyczajnej kadencji 2024-2029.
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu I sesji, wobec ich braku, zarządził 
głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu I sesji zwyczajnej kadencji 2024-2029
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty.
P  rotokół I sesji został przyjęty i otrzymał numer I/24.  
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu II sesji nadzwyczajnej, wobec ich 
braku, zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu II sesji nadzwyczajnej kadencji 2024-2029. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
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Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty.
P  rotokół II sesji nadzwyczajnej został przyjęty i otrzymał numer II/24.  
Ad 7. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.
1.  Przewodniczący Komisji  Budżetowej  K.  Olawski -  sprawozdanie z posiedzeń w dn.  10.05,  29.05,
18.06.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej  K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 10.05,
29.05, 19.06.
3. Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych T. Kostecki – sprawozdanie  z po-
siedzeń w dn. 10.05, 10.06.
Wywiązała się dyskusja radnych nt.  ustaleń podejmowanych na komisji  czerwcowej.  Radny K. Krzy-
worzeka pytał, czy komisja sformułowała konkretne wnioski do wójta m.in. o dodatkowe nagłośnienie dla
CKPiR.  Wójt zadeklarował,  że  po  otrzymaniu  protokołu  odniesie  się  do  kwestii  zgłoszonego  braku
oświetlenia i nagłośnienia w CKPiR, ponieważ nie ma miejsca taka sytuacja. Zapytał, czy w zakresie
nawiązania współpracy z fundacją,  były podjęte wnioski  komisji,  czy są to oceny przewodniczącego
komisji. Zakładał, że jeśli są to wnioski komisji, to zostały przegłosowane przez cały skład komisji. Radny
T. Kostecki odpowiedział, że radni mieli zaplanowane zapoznanie się z działalnością fundacji, by móc
rozpocząć wspólnie działać, czy to na poziomie radnego, czy komisji,  czy może nawet na poziomie
gminy jako całości. To pozostaje jeszcze kwestią otwartą. Podsumował, że posiedzenie miało na celu
wyklarowaniu się poglądów i  wyciągnięcia wniosków przez radnych,  co do możliwości  oraz zakresu
współpracy.  Radna A.Sieńko zwróciła uwagę, że oferta fundacji winna trafić w pierwszej kolejności do
wójta i dyrektorów szkół. Do radnych na etapie uzyskania finansowania projektu. Radny A. Baran zwrócił
uwagę,  że  na  posiedzeniu  komisja  nie  podejmowała  wniosków co  do  woli  nawiązania  współpracy.
Przyznał, że choć oferta jest atrakcyjna, to jej propozycja została skierowana w złym kierunku. W jego
opinii w pierwszej kolejności powinna trafić do dyrektorów szkół, do dyrektorów instytucji kultury, nie do
radnych.  Radny T. Kostecki przypomniał,  że zakres działania komisji  kultury obejmuje nawiązywanie
kontaktów z fundacjami,  stowarzyszeniami,  różnego rodzaju instytucjami kultury.  Stąd została zapro-
szona fundacja, która na początek wystawi monodram na Osiedlu Łokietka. Podsumował, że komisja
realizuje zadania zgodnie z nadanymi komisji uprawnieniami.  Radny K. Olawski odniósł się do kwestii
planowanego  przedstawienia  w  budynku  sołeckim  na  Osiedlu  Łokietka,  poinformował,  iż  wyszedł
z propozycją wystawienia w tym miejscu przedmiotowego monodramu, w ramach organizowanych przez
niego jako sołtysa różnego rodzaju wykładów dla społeczności lokalnej. Dodał, że nagłośnienie i oś-
wietlenie  budynku,  podawane  za  przykład  w  gminie,  powstały  z  jego  inicjatywy  jako  sołtysa  i  sfi-
nansowane zostały ze środków sołeckich Osiedla Łokietka zaraz po wybudowaniu budynku sołectwa.
Radna A. Sieńko uzupełniła, że komisja zwróciła uwagę na salę CKPiR, iż nie spełnia pewnych wymo-
gów i  potrzebny jest budynek z prawdziwego zdarzenia, ale to jeden z ustnych wniosków pominięty
w sprawozdaniu przewodniczącego komisji.  Radny K. Gaweł jako sołtys zapytał  o możliwość wysta-
wienia  przedstawienia  w  kolejnych  sołectwach,  jaki  koszt  stanowi  to  dla  sołectwa.  Przewodniczący
T. Łysek zwrócił uwagę, iż pytanie nie dotyczy sprawozdania komisji i przeszedł do kontynuacji składania
kolejnych sprawozdań. Radny K. Krzyworzeka skonstatował, że nie uzyskał jednoznacznej odpowiedzi,
czy komisja podejmowała wnioski.
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozda-
nie z posiedzeń w dn. 14.05, 4.06, 20.06.
Radna A. Sieńko wyraziła zainteresowanie udziałem w ewentualnej wizji dot.  lokalizacji budowy psiego
parku.
5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej M. Romańska-Zagórska - sprawozdanie z po-
siedzeń w dn. 10.05, 18.06.
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6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju  M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 10.05,
14.06.
7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 17.05, 14.06.
8. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  D. Dragosz - sprawozdanie z posiedzeń w dn.
27.05, 20.06.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzę-
du Gminy Zielonki.
Przewodniczący T. Łysek ogłosił 10 min. przerwy.
Ad 8. Przedstawienie „Raportu o stanie gminy Zielonki w roku 2023”.
Wójt na wstępie zaznaczył, że zmiana przepisów prawnych spowodowała, że aktualnie radzie gminy
przedstawiany jest raport, którego aktualny organ wykonawczy nie jest autorem. W wyniku wydłużenia
kadencji rady i wójta o pół roku przychodzi podejmowanie uchwał o udzieleniu wotum zaufania i ab-
solutorium wójtowi, który aktualnie jest członkiem rady. Dodał, że analogicznie nie jest autorem budżetu
gminy  i  sprawozdania  z  jego  wykonania.  Raport  przedłożony  radzie  zawiera  wszystkie  niezbędne
i formalne informacje, przede wszystkim sprawozdanie z realizacji uchwał, wdrożonych polityk, strategii.
Poinformował,  że  struktura  dokumentu  pozostaje  niezmienna odkąd powstał  obowiązek  jego  przed-
kładania  radzie.  Raport  tematycznie  przedstawia  gminę  w  każdym  z  jej  obszarów  funkcjonowania.
Stanowi bardzo dobre uzupełnienie dokumentów finansowych, które w kolejnych punktach będzie rada
rozpatrywać.  Przedstawiony dokument  zawiera dane statystyczne,  tabele,  dane porównawcze,  które
dotyczą gminy Zielonki. 
Ad 9. Debata nad „Raportem o stanie gminy Zielonki w roku 2023”.
Nie było zgłoszeń do dyskusji nad raportem.
Ad 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:
1) uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/6/2024)
2) uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2023 rok oraz
zatwierdzenia sprawozdania Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2023 rok;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   pozytywna opinia Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej  
Izby  Obrachunkowej  w     Krakowie    sprawozdania  wójta  z  wykonania  budżetu  oraz  informacji  o  stanie  
mienia komunalnego wyrażona w   Uchwale Nr S.O.VI.423.19.2024 z     dnia 24     kwietnia 2024     r.  
Skarbnik A. Adamczuk omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Zielonki za rok 2023. Wobec 
braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2023 rok oraz zatwierdzenia sprawozdania 
Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2023 rok
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/7/2024)
3) uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2023 rok;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.   Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Krakowie  Uchwałą  Nr  S.O.VI.424.4.2024 z  dnia  8  maja  2024 r.  zaopiniował  pozytywnie  wniosek
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zielonki za 2023 rok.
Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2023 rok
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz
BRAK GŁOSU (1) Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/8/2024)
4) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2024 rok;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej wraz z autopoprawką - 4  
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Gminy  Zielonki.  Wójt odniósł  się  do  pytań  radnych  na  Komisji  Budżetowej,
informując, że zadłużenie w wysokości 12 mln zł, wygeneruje prawie 7 mln zł kosztów.  Radny B. Król
zauważył, że przy łącznym zadłużeniu gminy 52 mln zł, roczne obciążenia dla budżetu wynoszą prawie
7 mln zł.  Stwierdził,  że  trzeba mieć świadomość,  że w następnym roku budżetowym trzeba będzie
mocno  ciąć  oczekiwania  i  wydatki.  Radna  R.  Toft zapytała  o  szczegóły  projektu  ZIT  pn.  Rozwój
zrównoważonej  mobilności  w  Gminie  Zielonki.  Wójt poinformował,  że  są  to  środki  Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska i  planowane jest  wykonanie  systemu mniejszych  park&ride  i  projektu  ścieżki
rowerowej. Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji  P. Zięcina powiedział, że projekt zakłada realizację
trzech segmentów. Pierwszym są park&ride w miejscowości  Owczary,  trzy w Zielonkach,  trzy w Bi-
bicach, Węgrzcach i Brzozówce. Projekt obejmuje również parkingi istniejące, ale do poprawy przy braku
nawierzchni asfaltowej, również te nieskończone w toku realizacji inwestycji prowadzonych dotychczas
oraz  nowe  parkingi.  Drugim  segmentem  są  bike&ride  postawione  w  postaci  wiat  rowerowych  przy
parkingach, ale też stojące samoistnie, przy budynku szkoły, gdzie niekoniecznie park&ride jest tworzony
na nowo. Trzecim segmentem jest  budowa ścieżki  przy drodze krajowej,  przebiegającej  przez miej-
scowości  Węgrzce,  Bibice  i  Boleń.  Radna  R.  Toft zapytała,  czy  przy  CIS-ie  w  Zielonkach  będzie
postawiony bike&ride. Kierownik P. Zięcina powiedział, że w tym miejscu projekt zakłada modernizację
istniejącego parkingu żużlowego nad CIS-em, mają być postawione na tym parkingu wiaty rowerowe.
Wójt uzupełnił informacje, że działania przy CIS-ie zostały zaplanowane kompleksowo na etapie projektu
ośrodku zdrowia w Zielonkach, dzięki nowemu zagospodarowaniu pod miejsce do ładowania elektryków
i nową wiatę. Przy uzyskaniu zewnętrznego dofinansowania uda się łatwiej i taniej zrealizować inwes-
tycję.  Radny K. Gaweł zapytał o dofinansowanie do straży gminnej w kwocie pół mln zł, jak środki te
mają zostać wydatkowane. Wójt powiedział, że dotacja obejmuje pokrycie kosztów zatrudnienia pracow-
nika etatowego i zakup samochodu hybrydowego, związanego z dbaniem o czyste powietrze i wykony-
waniem kontroli w tym zakresie. Kwota dotacji wynosi 508 tys. zł, gmina z budżetu dokłada do zadania
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kwotę 80 tys. zł.  Radna A. Sieńko poprosiła o wskazanie lokalizacji  parkingów i wiat wspomnianych
przez kierownika. Odniosła się do wiat rowerowych, zasugerowała by w miejscach, w których jest to
możliwe  zaplanować  rowerownię,  która  spowoduje,  że  projekt  będzie  bardziej  atrakcyjny.  Wójt
powiedział, że nie ma pewności, czy wszystkie zgłoszone lokalizacje, zostaną uwzględnione. Pozostaje
kwestia odpowiedniego nazewnictwa budowy wiaty rowerowej,  bike&ride,  czy rowerownia,  by koszty
w projekcie były kwalifikowane. Przygotowane zostały miejsca, gdzie mieszkańcy mogą zostawić auto i
rower, by przesiąść się na komunikację publiczną. Nie jest to jeszcze zamknięty katalog urządzeń, czy
typ wiat, które będą montowane. Ponieważ w gminie nie ma miejsca przy stacji kolejowej, dużej pętli
park&ride,  czy  bike&ride,  stąd  próba  wykorzystania  dostępnych  możliwości.  Jakkolwiek  równolegle
trwają rozmowy z PKP odnośnie pozyskania gruntu przy stacji w Batowicach. Rowerownia będzie miała
uzasadnienie  przy  odpowiednio  dużym  miejscu  do  tego  przeznaczonym.  Kierownik  P.  Zięcina
powiedział,  że  planuje  się  park&ride w Owczarach przy pętli  autobusowej,  w Zielonkach na terenie
dawnej Policji oraz wzdłuż ulicy Wiktorii Baranówny, na pętli na Marszowcu i przy Parku Wiejskim, w
Bibicach parking istniejący, tłuczniowy na skrzyżowaniu ulic Lipowej i Na Czekaj, parking istniejący przy
cmentarzu w Bibicach, parking nowy do projektowania na terenie po kółku rolniczym, w Węgrzcach przy
Starostwie  Powiatowym,  w Brzozówce przy  ośrodku zdrowia.  W przypadku bike&ride  w Owczarach
również na pętli  autobusowej  w ramach parkingu,  w Zielonkach koło pętli  na Marszowcu w ramach
parkingu, przy urzędzie gminy, przy szkole, Parku Wiejskim oraz na terenie po Policji, w Bibicach na
skrzyżowaniu ulic Lipowej i Na Czekaj na istniejącym parkingu, w rejonie Biblioteki i Domu Ludowego,
w Batowicach w rejonie ronda nowego przy torach kolejowych, w Węgrzcach przy Centrum Medycznym,
w Przybysławicach na terenie szkoły, w Woli Zachariaszowskiej na terenie szkoły albo bezpośrednio
przy  drodze  powiatowej.  Gmina  jest  aktualnie  na  etapie  opracowania  wniosku,  do  którego  jest
przygotowywana mapa lokalizacyjna tych miejsc, gdy będzie gotowa, może zostać udostępniona. Radna
A. Sieńko zapytała, czy na terenie po Policji nie będzie kolizji z aktualnie znajdującym się tam targiem
rolnika. Wójt powiedział, że zaproponuje radnym inną lokalizację targu rolnika, bądź kilka takich miejsc.
Radny K. Krzyworzeka odniósł się do zwiększenie obciążenia budżetu gminy, czy może to zachwiać
realizacją  w  przyszłości  istotnych  inwestycji  jak  modernizacja  drogi  Jurajskiej,  Rzyczyska,  bardzo
istotnych  dla  ogółu  mieszkańców  gminy,  budowy  ulicy  Królewskiej,  czy  nawet  inwestycji  związanej
z budową suchego zbiornika, realizowanej przez Wody Polskie, przy której może wystąpić konieczność
dofinansowania  inwestycji,  czy  budżet  gminy  udźwignie  kolejne  zobowiązanie.  Wójt przyznał,  że
zwiększenie zadłużenia generuje koszty obsługi i pociąga za sobą ograniczenie możliwości zaciągania
nowych zobowiązań, jednak inwestycje z dofinansowaniem, gmina bezwzględnie powinna realizować,
kontynuując to, co zostało zaplanowane. To jest decyzja rady, przy przygotowaniu projektu budżetu na
rok 2025, będzie okazja dyskutować, które drogi należy zlecić do budowy, to powinno być wspólnie
ustalone.  Radny  R.  Krawczyk poprosił  o  doprecyzowanie  miejsca  postawienia  wiaty  przy  pętli
autobusowej w Owczarach. Kierownik P. Zięcina powiedział, że bezpośrednio przy pętli, gdzie znajduje
się dziki parking. W założeniu teren przy pętli będzie wykorzystywany na parking oraz z części terenu
zielonego, która jest za ogrodzeniem budynku sołeckiego. Radny R. Krawczyk dopytał, czy zlikwidowany
będzie teren zielony kosztem budowy parkingu.  Kierownik P. Zięcina potwierdził, że jest to teren przy
pętli z posadzonymi kilkoma drzewami. Radny R. Krawczyk stwierdził, że na tej części znajduje się sporo
drzew i zaapelował do wójta o wystąpienie do Powiatu o pozyskanie działki, o którą gmina stara się
bodajże od 2010 roku. Przypomniał, że ten teren został częściowo zagospodarowany i sugeruje tam
zlokalizować parking, a nie niszczyć terenu zielonego. Wójt potwierdził, że planuje takie wystąpienie do
Starostwa Powiatowego.  Radny P. Ścigalski zapytał  o zapis w uchwale dot.  budowy boiska z zada-
szeniem przy szkole w Bibicach, bowiem była wpisana w uchwale kwota 100 tysięcy, której aktualnie nie
znajduje, z czego to wynika. Skarbnik A. Adamczuk powiedziała, że powyższa kwota została przesunięta
w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej, zadanie powinno być finansowane w dziale 92695.  Wójt
poinformował  o  przebiegu  spotkania  z  rodzicami  uczniów i  radą  rodziców ws.  budowy hali  łukowej
i problematycznym przechodzeniu dzieci między szkołą, a halą i sugestią wybudowania łącznika między
nimi. Aktualnie hala budowana jest zgodnie z projektem, na który gmina uzyskała dofinansowanie, stąd
nie planuje wprowadzać zmian. W grudniu boisko powinno być zadaszone. Radny B. Król powiedział, że
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nie  wyobraża  sobie,  żeby  nie  zrealizować  kilkanaście  ZRID-ów  zleconych  w  poprzedniej  kadencji.
Trzeba za nie zapłacić wykonawcom po kilkaset tysięcy złotych, a nie-wykorzystana dokumentacja się
zdezaktualizuje.  Pozostaje  jeszcze  do  zapłacenia  mieszkańcom  wiele  odszkodowań.  Realnie  rzecz
biorąc, finanse państwa będą mieć kolosalne znaczenie, rząd planuje nową ustawę o finansowaniu gmin,
powiatów  i  województw,  pytanie  z  jakim  skutkiem finansowym dla  gminy  Zielonki.  Przypomniał,  że
w 2023 roku z PIT-u i CIT-u gmina uzyskała tylko 50 mln zł, podczas gdy powinna uzyskać prawie 80
mln zł, a spowodowana strata wynikała z wprowadzenia zmiany ustawy o podatku dochodowym od osób
fizycznych tzw. Polski  Ład. Wprowadzone ulgi  bardzo negatywnie wpłynęły na finanse samorządów.
Przypomniał również, że niebawem zostanie rozstrzygnięty przetarg na budowę ośrodka zdrowia w Zie-
lonkach,  który  też  trzeba  sfinansować.  Radna  A.  Radosz-Kwasek zapytała  o  lokalizację  parkingu
park&ride w Bibicach na rogu ul.  Lipowej  i  Na Czekaj,  czy chodzi  o  nieformalny parking wysypany
żwirem. Kierownik P. Zięcina powiedział, że to jest parking z decyzją  o pozwoleniu na budowę, który nie
posiada docelowej nawierzchni, a która jest zaprojektowana w dokumentacji i w ramach tych działań
będzie zakończenie tego parkingu. Radna A. Radosz-Kwasek zapytała o lokalizację parkingu przy Domu
Ludowym w Bibicach.  Kierownik P. Zięcina sprostował, że przy Domu Ludowym wspominał jedynie o
wiacie Park & Ride.  Radna K. Harmata zapytała,  czy ostatecznie została podjęta decyzja w kwestii
przełączki, czy w przyszłości ewentualnie będzie można ją dobudować. Wójt powiedział, że projekt nie
zakładał rozwiązania z łącznikiem i na dzisiaj nie planuje wprowadzać zmian projektowych, ponieważ
zadanie jest z dofinansowaniem zewnętrznym, a rozliczenie ma nastąpić  już w połowie grudnia. Kwestia
decydowania  o  zmianach  pociąga  za  sobą  kolejne  zobowiązania  finansowe.  Jeśli  radni  uznają,  że
kolejne środki finansowe na taką inwestycję są zasadne, to sprawdzi jakie są możliwości. Na chwilę
obecną zobowiązany jest do wykonania projektu i jego rozliczenia zgodnie z posiadanym pozwoleniem
na budowę. Radna K. Harmata nawiązała do tematu poruszonego na zebraniu dot. zagospodarowania
części parkingu przy przedszkolu na teren zielony, czy jest to aktualne. Wójt potwierdził, że na spotkaniu
poinformował i  pojawieniu się możliwości  dla gminy aplikowania do Narodowego Funduszu Ochrony
Środowiska na działania przy szkołach z przeznaczeniem na nowe tereny zielone tj. zagospodarowanie
zielonej infrastruktury z wykorzystaniem wody opadowej. Gmina będzie aplikowała o dwa takie miejsca
przy  szkołach  w  Bibicach  i  Zielonkach.  W  przypadku  uzyskania  dofinansowania  obejmie  zagos-
podarowanie terenu zielonego tj.  placu zabaw wykorzystywanego przez przedszkole,  przy tej  części
szkoły, ale też zagospodarowanie części parkingu kosztem ograniczenia miejsc parkingowych. Jeżeli
gmina uzyska dofinansowanie,  trzeba będzie  ustalić  z  dwoma zarządcami  przedszkola  i  szkoły,  jak
zagospodarować ten teren dla dzieci i młodzieży. Może się uda przy istniejącym parkingu zmniejszyć
ilość tam wybrukowaną kosztem zieleni,  która może się pojawić nie likwidując miejsc parkingowych.
Radny K.  Olawski odniósł  się  do wypowiedzi  radnych o trudnej  sytuacji  finansowej,  przypomniał  że
w  przeszłości  rada  podejmowała  odważne  decyzje,  które  się  gminie  opłacały.  Zaproponował  przy
ubieganiu się o działkę w Owczarach, która jest własnością powiatu by wykorzystać dwa argumenty:
powiat nie daje działki gminie Zielonki tylko mieszkańcom powiatu, druga kwestia jest taka, że działka
mogła już od wielu lat służyć tym mieszkańcom, zmarnowane i zaprzepaszczone zostały te lata przez
decyzje powiatu na przestrzeni bodajże piętnastu lat. Pamięta doskonale, ile wysiłku włożył wówczas
jeszcze jako sołtys pan radny R. Krawczyk.  Jeśli  uda się to przedsięwzięcie wójtowi,  to mieszkańcy
sołectwa Owczary będą wiedzieli jak pożytecznie ją zagospodarować. Radny R. Krawczyk przypomniał,
że wysiłkiem mieszkańców został  zagospodarowany teren ze zbiorowiskiem odpadów. Dodał,  że nie
tylko mieszkańcom Owczar będzie służyć ta działka, również mieszkańcom okolicznych miejscowości,
którzy dojeżdżają do pętli autobusowej z dwoma liniami MPK, stąd taka potrzeba tego parkingu. Radny
B. Król odniósł się do przełączki, że szatnia w hali łukowej pozwoli dzieciom na przebieranie się. Zwrócił
uwagę  przy  inwestycjach  budowlanych  na  kwestie  spełniania  wymogów przeciwpożarowych,  w  tym
kompleksie zamknięto by kolejną drogę dostępu, jeżeli hala zostałaby połączona ze szkołą przełączką.
Dodał,  że jest  jeszcze wiele  innych różnego rodzaju  uwarunkowań przy tego typu obiektach.  Podał
przykład partnerskiej gminy we Francji, w której gmina parę lat temu oddała do użytkowania przedszkole
na kilkaset dzieci bez stołówki, która znajduje się w odległości półtora kilometra, aby dzieci codziennie
wyszły na spacer. Podsumował, niech ta hala powstanie, ponieważ stworzy dodatkowe możliwości dla
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kolejnych oddziałów tysiąc dzieci będzie uczniami w szkole w Bibicach z 43 oddziałami, przy liczbie 180
godzin WF-u, godziny świetlicowe, potrzebne są kolejne sale, a przełączka zasłoni niektóre okna w kom-
pleksie szkolnym, o czym należy zdać  sobie sprawę, że wygeneruje kolejny problem. Radny T. Kostecki
powiedział, że rodzicom przyświecał cel całorocznego wykorzystania hali łukowej, stąd tzw. rękaw jak
najbardziej byłby wskazany. Nie jest to kwestia wychodzenia na spacer, tylko zminimalizowania czasu
przebierania się dzieci w okresie jesienno-zimowym. Radny na koniec zapytał wójta o przybliżony termin,
kiedy kwestia tego rękawa zostanie podniesiona. Wójt powtórzył, że na dzisiaj nie podejmuje dyskusji na
temat  budowy  rękawa,  ponieważ  jest  to  niemożliwe,  ze  względu  na  projekt,  czas  realizacji  i  do-
finansowanie zewnętrzne inwestycji.  Podsumował,  że temat  rozbudowy szkoły  kończy się  na etapie
wybudowania  tego  boiska,  żeby  dzieci  miały  gdzie  ćwiczyć,  a  dyrekcja  szkoły  i  nauczyciele  wf
zaproponują organizację zajęć, będzie się temu przyglądał. Radny P. Podleśny powiedział, że nie ma
czasu na zmianę projektu  inwestycji,  należałoby zaczekać na informację  zwrotną rodziców uczniów
choćby po najbliższej zimie, czy rzeczywiście jest to istotny problem dla uczniów i wówczas podejmować
decyzje,  jak go rozwiązać.  Radny zachęcił  do przejścia do głosowania nad zaproponowaną zmianą
budżetową. Wójt uzupełnił informację z zebrania z rodzicami w szkole, że bezsprzecznie hala powinna
powstać.  Radny  K.  Krzyworzeka złożył  wniosek  formalny  o  zakończenie  dyskusji  i  przejście  do
głosowania  nad  zmianą  budżetu.  Przewodniczący  T.  Łysek zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem
formalnym radnego K. Krzy-worzeki.
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek formalny radnego K. Krzyworzeki ws. zakończenia dyskusji i przejścia do głosowania projektu  
uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Bogusław 
Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir 
Zygmuntowicz, Marta Żylska
PRZECIW (3) Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Agata Radosz-Kwasek
Wniosek formalny został przyjęty.
P  rzewodniczący T. Łysek   zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
P  rzewodniczący T. Łysek   zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok z autopoprawką 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
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Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/9/2024)
5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej wraz z autopoprawką - 4   
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany budżetu 
gminy Zielonki. P  rzewodniczący T. Łysek   zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
P  rzewodniczący T. Łysek   zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/10/2024)
6)  uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Małopolskiego
z przeznaczeniem, na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej -
4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad   
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem, na realizację 
zadania w ramach inicjatyw samorządowych. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/11/2024)
7)  uchwała  w sprawie  przyjęcia  dofinansowania  z programu Fundusze Europejskie  na  Infras-
trukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 na realizację projektu pod nazwą „Gospodarka wodno-
ściekowa w Gminie Zielonki w obszarze aglomeracji Kraków – V etap”;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej -
4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

9



Wójt omówił projekt uchwały. Kierownik Referatu Inwestycji Sieciowych R. Małysz uzupełnił komentarz 
do projektu uchwały.
Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia dofinansowania z programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-
2027 na realizację projektu pod nazwą „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki w obszarze 
aglomeracji Kraków – V etap”. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/12/2024)
8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony nieru-
chomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju -
4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej mienie 
komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard 
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski,
Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, 
Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Gaweł, Marek Małek
W wyniku problemów technicznych radny M. Marek nie oddał głosu poprzez tablet, ale zgłosił, że głosuje
„za” podjęciem uchwały.
Ostateczne wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/13/2024)
9) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych
z terenu gminy Zielonki;
P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska,
Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
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Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr III/14/2024)
10) zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru przewodniczących
komisji Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych;
Przewodniczący T. Łysek omówił projekt uchwały, po czym poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka
Komisji Budżetowej. Radny K. Olawski zgłosił kandydaturę radnego P. Podleśnego, który wyraził zgodę
na kandydowanie. Wobec braku innych kandydatur, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Piotra Podleśnego na członka Komisji Budżetowej Rady Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Radny P. Podleśny został wybrany na członka Komisji Budżetowej.
Przewodniczący T. Łysek poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji Infrastruktury Liniowej. 
Radny K.  Gaweł zgłosił kandydaturę radnego P. Podleśnego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
Wobec braku innych kandydatur, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Piotra Podleśnego na członka Komisji Infrastruktury Liniowej Rady Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Radny P. Podleśny został wybrany na członka Komisji Infrastruktury Liniowej.
Przewodniczący T. Łysek stwierdził,  iż w wyniku przeprowadzonych głosowań, Rada Gminy Zielonki
podjęła  Uchwałę  Nr  III/15/2024  zmieniającą  Uchwałę  Nr  II/4/2024  Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie
wyboru przewodniczących komisji Rady Gminy Zielonki oraz ich składów osobowych.
Przewodniczący T. Łysek ogłosił 10 min. przerwy.
Ad 11. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 7 maja 2024 
roku do 20 czerwca 2024 roku.  

1) 7 maja br. odbyła się pierwsza sesja IX kadencji rady gminy Zielonki, podczas której 20 radnych
odebrało zaświadczenia o wyborze na radnych oraz złożyło ślubowanie. Odebrałem zaświadcze-
nie o wyborze na Wójta Gminy Zielonki i złożyłem ślubowanie. Podczas tej sesji dokonano także
wyboru prezydium rady, w którym Przewodniczącym został Tadeusz Łysek, a Wiceprzewodniczą-
cymi Magdalena Listoś oraz Paweł Ścigalski.

2) 8 maja br. Parafialno-Gminna Orkiestra Dęta z Zielonek wraz z Tadeuszem Kozakiem probosz-
czem Parafii Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Zielonkach odwiedziła księdza kardynała
Stanisława Dziwisza. Członkowie orkiestry, ubrani w stroje krakowskie, złożyli życzenia w przed-
dzień imienin kardynała. 

3) 8 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu Gminy Zielonki.
Dyskutowano na temat bieżącej działalności placówek oświatowych.

4) 9 maja br. odbyło się II Forum Usług Społecznych Metropolii Krakowskiej. Gminę Zielonki repre-
zentowała Magdalena Rajska, dyrektor GOPS w Zielonkach. Przedstawiła ona działalność pla-

11



cówki wsparcia dziennego realizowaną w ramach projektu „Miejsce Rodzinne w Zielonkach”. 
5) 10 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Metropolii Krakowskiej Panem Danielem

Wrzoszczykiem. Dyskutowano nt. spraw organizacyjnych Stowarzyszenia. 
6) 10 maja br. odbyła się II Sesja Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029, podczas której powoła-

no stałe komisje Rady Gminy Zielonki oraz dokonano wyboru ich przewodniczących i składów
osobowych.

7) Od 11 maja br. w Bibicach rozpoczął się bieg na Monte Cassino, którego celem było uczczenie
80. rocznicy bitwy o Monte Cassino. Uczestnicy biegu pokonali trasę biegnącą przez 5 krajów tj.:
Polskę, Słowację, Austrię, Słowenię i Włochy docierając do celu 18 maja 2024 roku. 

8) 11 maja br. Sołtys Garliczki wraz z Radą Sołecką zorganizowali dla mieszkańców tej miejscowo-
ści imprezę pn. „Ognisko w Garliczce”. 

9) 13 maja br. przeprowadzono przegląd gwarancyjny budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w
Przy-bysławicach. 

10) 14 maja br. uczestniczyłem w Forum Sekretarzy zorganizowanym przez FRDL Małopolski Instytut
Samorządu Terytorialnego i Administracji oraz Zarząd Małopolskiego Forum Sekretarzy JST. 

11) 16 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Księdzem Tadeuszem Kozakiem - Proboszczem Parafii
z Zielonek oraz Kierownikiem Referatu Budownictwa i Urbanistyki Panią Beatą Lipień-Łysek. Te-
matem spotkania było omówienie warunków umowy dotacyjnej z programu Polski Ład na dofi-
nansowanie prac związanych z remontem starej Plebani w Zielonkach. 

12) Od 17 maja do 6 czerwca br. pracownicy Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w
Krakowie przeprowadzili w Urzędzie Gminy kontrolę realizacji założeń programu ochrony powie-
trza na lata 2021-2023.

13) 17 maja br. podpisałem umowę z przedstawicielem firmy STRABAG Infrastruktura Południe Sp. z
o.o., na wykonanie dwóch zadań tj. rozbudowę drogi gminnej nr K601506, czyli ul. C3 w Wegrz-
cach oraz budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej na tym obszarze. Umowa opiewa
na przeszło 10 mln zł i przewiduje zakończenie robót budowlanych do 15 grudnia 2024 r., a uzy-
skanie użytkowania do 1 marca 2025 r. Przypomnijmy, że zadanie rozbudowy ulicy C3 zostało
dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, który pokryje 80% kosztu robót kwalifiko-
wanych, czyli 7.3 mln zł. 

14)  19 maja br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Korzkiew. 
15) 21 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z nieformalną grupą Zieleńczanie, której opiekunem jest

dyrektor Biblioteki Publicznej w Zielonkach Mariusz Zieliński.
16)  22 maja br. przeprowadziłem spotkanie z Projektantem Szkoły w Przybysławicach Panem Mate-

uszem Maneckim oraz Kierownikiem Referatu Budownictwa i  Urbanistyki  Panią Beatą Lipień-
Łysek. Spotkanie dotyczyło proponowanych rozwiązań, które wynikły w trakcie przeglądu  gwa-
rancyjnego 13.05.2024 r. w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach. 

17) 23 maja br. wraz z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej Panią Małgorzatą Fordymac-
ką uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Kra-
kowie Panem Wojciechem Kozakiem. Podczas spotkania dyskutowano nt. konieczności wykona-
nia suchych zbiorników przeciwpowodziowych w gminie Zielonki, projektowania suchych zbiorni-
ków oraz bieżącej konserwacji koryt rzecznych.  

18) 28 maja br. w auli Szkoły Podstawowej w Zielonkach z okazji Dnia Dziecka miało miejsce przed-
stawienie zorganizowane przez rodziców i nauczycieli dla przedszkolaków. 

19) 24 maja br. w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Przybysławicach gościliśmy delegację z Ukra-
iny. Przedstawiciele ukraińskich samorządów, którzy odwiedzili nas w ramach międzynarodowego
projektu DOBRE (Decentralization Offering Better Results and Efficiency) finansowanego przez
USAID (United States Agency for International Development), mieli okazję wymienić doświadcze-
nia z polskimi samorządowcami. Podczas wizyty w Przybysławicach rozmawiano m.in. o funkcjo-
nowaniu szkolnictwa w Polsce, rozwiązaniach transportu szkolnego, czy kwestiach dotyczących
finansowania oświaty. 
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20)  23 maja br. Gminę Zielonki odwiedzili członkowie rad seniorów i liderzy środowisk seniorskich
z województwa małopolskiego. Wizyta studyjna miała na celu wymianę doświadczeń. Uczestnicy
dzielili się informacjami dotyczącymi samoorganizacji, możliwych aktywności na rzecz lokalnych
społeczności i współpracy z innymi podmiotami. Poznali także strukturę i dotychczasowe działa-
nia Gminnej Rady Seniorów w Zielonkach.

21)  24 maja br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Grębynice. 
22)  25 maja br. na Hali Sportowej w Zielonkach po raz drugi miał miejsce Wiosenny Koncert Zespo-

łów Pieśni i Tańca z gminy Zielonki zorganizowany przez Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji
w Zielonkach. 

23)  26 maja br. Ochotnicza Straż Pożarna w Woli Zachariaszowskiej wraz z KGW “Wolanie”, sołty-
sem     i radą sołecką zorganizowali III Strażacki Dzień Dziecka w Woli Zachariaszowskiej.

24)  27 maja br. odbyło się pierwsze posiedzenie Obwodowych Komisji Wyborczych powołanych do
przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego.

25)  28 maja br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Me-
tropolia Krakowska (SMK), podczas którego wybrano nowy Zarząd stowarzyszenia, przedstawi-
cieli Komisji Rewizyjnej oraz komisji tematycznych. 

26)  28 maja br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez
Wojewodę Małopolskiego Pana Krzysztofa Jana Klęczara. Podczas spotkania poruszono zagad-
nienia związane z wykonywaniem mandatu wójta i radnego w kontekście prawnych zakazów łą-
czenia  tej  funkcji  z  prowadzeniem  określonych  działalności;  omówiono  nowelizację  ustawy
o uchodźcach oraz system ostrzegania w województwie małopolskim. 

27)  28 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Przewodniczącymi Komisji Rady Gminy Zielonki. Pod-
czas spotkania omówiono sprawy organizacyjne oraz zasady współpracy. 

28)  29 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu Gminnego Zarządu OSP. 
29)  29 maja br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w spotkaniu roboczym Stowarzysze-

nia Korona Północnego Krakowa. Celem spotkania było omówienie aktualizacji wniosków, które
będą składane do LGD ze środków FEM oraz PS WPR.

30) 1 czerwca br. odbył się Strażacki Dzień Dziecka w Bibicach, gdzie dla najmłodszych został zorga-
nizowany pokaz pojazdów ratowniczych straży pożarnej i policji.

31)  1 czerwca br. odbył się Strażacki Dzień Dziecka w Garlicy Murowanej.
32)  1 czerwca br. odbył się piknik integracyjny dla mieszkańców Grębynic. Spotkanie zorganizowali

sołtys Adam Duliński wraz z radą sołecką i Ochotniczą Strażą Pożarną Grębynice.
33)  1 czerwca br. Koło Gospodyń i Gospodarzy Wiejskich w Owczarach zorganizowało  Rodzinny

Piknik w Owczarach. 
34) 1 czerwca br. odbyło się ślubowanie Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w OSP Węgrzce. 
35)  2 czerwca br. zorganizowano imprezę integracyjną z okazji Dnia Dziecka w Woli Zachariaszow-

skiej. Organizatorem spotkania była Ochotnicza Straż Pożarna w Woli Zachariaszowskiej wraz
z KGW “Wolanie” i radą sołecką. 

36)  3 czerwca br. Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji Pan Piotr Zięcina uczestniczył w odbiorze
końcowym robót zrealizowanych w ramach zadania inwestycyjnego pn.”Budowa chodnika w cią-
gu drogi powiatowej nr 2151K w Garlicy Murowanej”.

37)  4 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem Gminy Michałowice Panem Danielem Gajo-
chem. Tematem spotkania była bieżąca współpraca. 

38)  4 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach Pa-
nem Krzysztofem Kubikiem oraz jego Zastępcą Panem Rafałem Derwiszem. Tematem spotkania
było omówienie bieżącej współpracy. 

39)  4 czerwca br. uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zie-
lonkach. 

40) 5 czerwca br. przedstawiciele z Urzędu Gminy Zielonki uczestniczyli w spotkaniu informacyjnym
projektu FLOPRES tj. systemu przewidywania i zapobiegania powodziom błyskawicznym na po-
tokach Bibiczanka i Garliczka. W ramach projektu zostaną wytworzone, a następnie przetestowa-
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ne innowacyjne czujniki (czujniki FLOPRES) prognozujące z odpowiednim wyprzedzeniem powo-
dzie błyskawiczne. Organizatorem spotkania była Małopolska Agencja Rozwoju Regionalnego SA
w Krakowie. 

41)  5 czerwca br. w ramach spotkań Uniwersytetu Osiedla Łokietka organizowanych przez Pana
Krzysztofa Olawskiego odbył się wykład dr n. med. Piotra Czapińskiego zatytułowany “Padaczka:
mity, zabobony i współczesna rzeczywistość medyczna”. 

42)  8 czerwca br. Koło Gospodyń Wiejskich z Garlicy Duchownej wraz z Sołtysem Arturem Nogie-
ciem    i Radą Sołecką zorganizowali Rodzinny Piknik Cauntry w Garlicy Duchownej. 

43)  8 czerwca br.  Strażacki Dzień Dziecka w Węgrzcach zorganizowali strażacy z OSP Węgrzce
wraz      z Kołem Gospodyń Wiejskich Przyjaciele Węgrzc.

44)  9 czerwca br. odbyły się wybory do Parlamentu Europejskiego. Frekwencja w gminie Zielonki wy-
niosła 50,11%. 

45)  9 czerwca br. w hali sportowej w Zielonkach odbył się Turniej Karate Kyokushin Arigato o Puchar
Wójta Gminy Zielonki. Zaprezentowało się ponad 100 uczestników m.in. z Zielonek, Bibic oraz in-
nych sekcji Krakowskiej Akademii Sportu. Była to także okazja do świętowania jubileuszu powsta-
nia klubu działającego od 2009 roku.

46) 10 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Radą Rodziców Szkoły Podstawowej w Bibicach.
Tematem spotkania była prezentacja budowy Hali Łukowej przy szkole w Bibicach, omówienie
projektu oraz finansowania. 

47)  11 czerwca br. uczestniczyłem w  XX Jubileuszowym Powiatowym Dniu Seniora w Więckowi-
cach. Organizatorem spotkania było Towarzystwo Przyjaciół Domu Pomocy Społecznej w Więc-
kowicach. W wydarzeniu wzięli udział podopieczni domów pomocy, klubów seniora oraz rad se-
niorów.

48)  11 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Januszowice. 
49) 12 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Pękowice. 
50)  12 czerwca br.  Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski  uczestniczył  w  44 Festynie Integracyjnym

„W Krainie Bajek” w Korzkwi zorganizowanym przez Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym
„Bądźcie z Nami”. 

51) 12 czerwca br. uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Jurajskich. Tematem
spotkania było m.in. sprawozdanie z prac Zarządu ZGJ za 2023 rok, przedstawienie wykonania
budżetu  i sprawozdania finansowego za 2023 rok, wybór członków, przewodniczącego oraz za-
stępców Zarządu ZGJ. 

52) 12 czerwca br. w ramach Uniwersytetu Osiedla Łokietka odbył się wykład profesora Piotra Buły
“Sztuczna inteligencja – szansa, czy zagrożenie dla ludzkości?” 

53) 13 czerwca br. uczestniczyłem w Komisji ds. Środowiska, Przestrzeni i Mobilności Stowarzysze-
nia Metropolia Krakowska. Tematem spotkania była m.in. informacja ZTP w zakresie darmowych
przejazdów KMK dla dzieci ze szkół podstawowych w wakacje i związane z tym zmiany stawki
przewozowej; współpraca w zakresie zrównoważonej mobilności w ramach Komitetu Strategicz-
nego ds. Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej (SUMP) i wdrażania SUMP;
współpraca w zakresie zasad finansowania publicznego transportu zbiorowego; współpraca w za-
kresie  gospodarki  odpadami  komunalnymi  oraz  współpraca  w  zakresie  kształtowania  polityki
przestrzennej. 

54) 14 czerwca br. uczestniczyłem w Międzynarodowej Konferencji Naukowej podsumowującej pro-
jekt „Sztuczna inteligencja dla sensybilizacji lokalnych społeczności na rzecz zrównoważonego
rozwoju przestrzennego”,  której  organizatorem był  Uniwersytet  Rolniczy im.  Hugona Kołłątaja
w Krakowie, Katedra Gospodarki Przestrzennej i Architektury Krajobrazu. 

55)  15 czerwca br. Koło Gospodyń Wiejskich Bosutów-Boleń wraz z Ochotniczą Strażą Pożarną
w Bosutowie zorganizowało Piknik Strażacki z okazji Dnia Dziecka w Bosutowie.  

56)  15  czerwca  br.  Koło  Gospodyń  Wiejskich  Korzkiew  wraz  z  sołtysem  zorganizowało  piknik
w Korzkwi.  
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57)  15 czerwca br. w Kościele w Bibicach odbył się koncert charytatywny „Błogosławmy Pana” chóru
Psallite Deo. 

58)  15 czerwca br. w Budynku wielofunkcyjnym przy ul. Lawendowej 23 w Zielonkach odbył się kon-
cert Piosenek z Kabaretu Starszych Panów w wykonaniu składu Zespołu Fermata. Organizato-
rem wydarzenia było Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach oraz Sołectwo Osiedla
Łokietka.  

59) 16 czerwca br. odbył się Rajd Rowerowy w Zielonkach. Uczestnicy, którzy wystartowali z terenu
Klubu Sportowego „Zieleńczanka” w Zielonkach mogli wybrać jedną z dwóch tras – 30-kilometro-
wą dla wprawnych rowerzystów oraz 14-kilometrową trasę krótszą, świetną dla rodzin z dziećmi.

60)  16 czerwca br. na boisku sportowym LKS Zieleńczanka sołectwo Zielonki wraz z Centrum Kultu-
ry, Promocji i Rekreacji w Zielonkach zorganizowali Piknik Rodziny. 

61)  18 czerwca br. w Zakątku Kultura w Korzkwi odbył się Piknik Seniorów i Emerytów zorganizowa-
ny przez Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach. 

62)  18 czerwca br. odbyło się 25 spotkanie z Piosenką Biesiadną w DPS Batowice. Organizatorem
spotkania  było  Towarzystwo Przyjaciół  Domu Pomocy Społecznej  w Batowicach,  Mieszkańcy
oraz pracownicy i Dyrektor DSP. 

63)  18 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem Gminy Michałowice Panem Danielem Ga-
jochem, przedstawicielami Wodociągów Michałowice oraz Dyrektorem Przedsiębiorstwa Usług
Komunalnych w Zielonkach Panem Marcinem Synowcem. Tematem spotkania była budowa ko-
lektorów tłocznych od Dziekanowic do Batowic, którymi w przyszłości mają być transportowane
ścieki z terenu gminy Michałowice. 

64)  18 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Brzozówka. 
65) 19 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Węgrzce. 

RÓŻNE: 
1. Gmina Zielonki została uhonorowana wyróżnieniem raport „Gmina na 5! – Dobre praktyki w ob-

słudze przedsiębiorców” organizowanym przez Szkołę Główną Handlową w Warszawie.  
2. Od 20 do 23 maja br.  Policjanci  z  Wydziału  Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej  Policji

w Krakowie zorganizowali egzamin praktyczny na kartę rowerową dla uczniów szkół z powiatu
krakowskiego. Udział w egzaminie praktycznym wzięli uczniowie ze SP w Woli Zachariaszow-
skiej. 

3. 23-24 maja br. podczas Kongresu Perły Samorządu 2024 Agata Adamczuk, skarbnik gminy Zie-
lonki zdobyła II miejsce w ramach VII edycji rankingu „Skarbnik Samorządu”. Redakcja Dziennika
Gazety Prawnej doceniła jej pracę i przyznała nagrodę w kategorii skarbników gmin wiejskich.

4. Wydawnictwa zrzeszone w grupie Polska Press organizują w całym kraju plebiscyt „Osobowość
roku”. W województwie małopolskim akcję koordynują Gazeta Krakowska i Dziennik Polski wraz
z serwisami: www.gazetakrakowska.pl i www.dziennikpolski24.pl oraz miejskie i powiatowe serwi-
sy www.naszemiasto.pl.
Głosowanie rozpoczęło się 9 maja br. i jest prowadzone w pięciu kategoriach: Nauka; Kultura;
Działalność społeczna i charytatywna; Biznes oraz Polityka, samorządność i społeczność lokalna.
Zachęcamy do wspierania kandydatów z gminy Zielonki:

 Kultura:  Ryszard Cabała, pasjonat fotografii i podróży, Mariusz Zieliński, dyrektor Biblio-
teki Publicznej i kustosz Izby Regionalnej, Marta Przybyła dyrygent Chóru Psallite Deo;

 Działalność społeczna i charytatywna: Piotr Pątko, prezes Fundacja Brama 1934, dzia-
łacz społeczny oraz Zofia Kot, przewodnicząca Koła Seniora;

 Polityka, samorządność i społeczność lokalna – Bogusław Król, były wójt gminy Zie-
lonki, Krzysztof Olawski, sołtys sołectwa Osiedle Łokietka oraz Artur Nogieć sołtys sołec-
twa Garlica Duchowna.

PODJĘTO ZARZĄDZENIA: 
1) ZARZĄDZENIE NR 81/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 MAJA 2024 ROKU w sprawie:

skierowania wniosku do Przewodniczącego Rady Gminy Zielonki o zwołanie nadzwyczajnej sesji
Rady Gminy Zielonki. 
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2) ZARZĄDZENIE NR 82/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 MAJA 2024 ROKU w sprawie
ustalenia zasad i terminów wypłat ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandyda-
tów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki za udział
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych oraz szkoleniach i ćwiczeniach. 

3) ZARZĄDZENIE NR 83/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

4) ZARZĄDZENIE NR 84/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
83/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 maja 2024 roku. 

5) ZARZĄDZENIE NR 85/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmi-
na Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

6) ZARZĄDZENIE NR 86/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

7) ZARZĄDZENIE NR 87/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 MAJA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
86/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 20 maja 2024 roku. 

8) ZARZĄDZENIE NR 88/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 MAJA 2024 ROKU w sprawie:
warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w Krakowie, obręb
2, jednostka ewidencyjna Krowodrza, przy ul. Kmietowicza 15, stanowiącej działkę ewidencyjną
nr 170.

9) ZARZĄDZENIE NR 89/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Przedszkola Samorządowego w Węgrzcach z sie-
dzibą  w  Bibicach,  dla  którego  organem  prowadzącym  jest  gmina  Zielonki,  na  rok  szkolny
2024/2025. 

10) ZARZĄDZENIE NR 90/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Samorządowego Przedszkola w Zielonkach, dla
którego organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

11) ZARZĄDZENIE NR 91/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Szkoły Podstawowej im. Stanisława Wyspiańskie-
go w Bibicach, dla której organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

12) ZARZĄDZENIE NR 92/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Zielon-
kach, dla której organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

13) ZARZĄDZENIE NR 93/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławi-
cach, dla którego organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

14) ZARZĄDZENIE NR 94/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkusza  organizacyjnego  pracy  Szkoły  Podstawowej  im.  Józefa  Piłsudskiego
w Woli Zachariaszowskiej, dla której organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny
2024/2025. 

15)  ZARZĄDZENIE NR 95/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 MAJA 2024 ROKU w sprawie
sprzedaży  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,  położonej
w obrębie Węgrzce, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.

16) ZARZĄDZENIE NR 96/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 MAJA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

17) ZARZĄDZENIE NR 97/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 MAJA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
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96/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 maja 2024 roku. 
18) ZARZĄDZENIE NR 98/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 MAJA 2024 ROKU w sprawie

zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmi-
na Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

19) ZARZĄDZENIE  NR  99/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 3  CZERWCA 2024  ROKU
w sprawie powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty złożone w ramach otwartych kon-
kursów ofert na realizację zadań publicznych Gminy Zielonki pn. „Dofinansowanie wkładu wła-
snego do projektów finansowanych ze źródeł pozagminnych – edycja 2024 oraz z zakresu ekolo-
gii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego; kultury, sztuki, ochrony dóbr kul-
tury i dziedzictwa narodowego; podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, pielęgno-
wania polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej.

20) ZARZĄDZENIE NR 100/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MAJA 2024 ROKU w spra-
wie:  zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok
2024    w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

21)  ZARZĄDZENIE NR 101/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie upoważnienia pracowników Urzędu Gminy Zielonki do ochrony lokali obwodowych ko-
misji wyborczych w czasie przerwy w głosowaniu w wyborach posłów do Parlamentu Europej-
skiego zarządzonych na dzień 9 czerwca 2024 roku.  

22)  ZARZĄDZENIE NR 102/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

23)  ZARZĄDZENIE NR 103/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządze-
niem Nr 102/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 5 czerwca 2024 roku. 

24) ZARZĄDZENIE NR 104/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

25) ZARZĄDZENIE NR 105/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządze-
niem Nr 104/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 czerwca 2024 roku. 

26)  ZARZĄDZENIE NR 106/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

27) ZARZĄDZENIE NR 107/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki działki nr 93/1, położonej w obrębie Korzkiew, gmina
Zielonki.

28) ZARZĄDZENIE NR 108/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Zielonki, gmina Zie-
lonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 1281/2.

29) ZARZĄDZENIE NR 109/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie przyjęcia Programu ekologicznego „Jestem eko! Kompostuję” realizowanego na tere-
nie gminy Zielonki w roku 2024. 

30) ZARZĄDZENIE NR 110/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

31) ZARZĄDZENIE NR 111/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządze-
niem Nr 110/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 14 czerwca 2024 roku. 

32)  ZARZĄDZENIE NR 112/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia Nr 59/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 28 marca 2024 r. w spra-
wie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy Zielonki pn. „Do-
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finansowanie wkładu własnego do projektów finansowanych ze źródeł pozagminnych – edycja
2024”.

33) ZARZĄDZENIE NR 113/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia Nr 60/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 28 marca 2024 r. w spra-
wie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy Zielonki z zakre-
su: ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego; kultury, sztuki, ochrony
dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej,
pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej.

34) ZARZĄDZENIE NR 114/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy Zie-
lonki pn. „Dofinansowanie wkładu własnego do projektów finansowanych ze źródeł pozagmin-
nych – edycja 2024”.

35) ZARZĄDZENIE NR 115/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy Zie-
lonki  z zakresu ekologii i  ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego; kultury,
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; podtrzymywania i upowszechniania trady-
cji narodowej, pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kul-
turowej.

36) ZARZĄDZENIE NR 116/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 CZERWCA 2024 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Uchwałą
Nr III/9/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 20 czerwca 2024 roku. 

Pytania radnych do sprawozdania wójta.
Radny K. Gaweł zapytał,  czy na spotkaniu dyrektor Wód Polskich podtrzymał deklarację możliwości
udzielenia kredytu na kwotę 100-130 mln zł z Banku Światowego na wybudowanie zbiornika przeciw-
powodziowego  w  Zielonkach.  Wójt potwierdził,  dodał,  że  Wody  Polskie  opracowują  koncepcję  sys-
temową  dla  całego  Prądnika,  a  efekty  tej  koncepcji  będą  przedstawione  gminie.  Drugą  omawianą
kwestią było finansowanie ze środków inwestycyjnych ochrony przeciwpowodziowej na Prądniku. W dniu
sytuacji kryzysowej wójt wyartykułował dyrektorowi, że gmina nie może pozostawać bez decyzji Wod
Polskich.  Aktualnie  dyrektor  jest  po  ustaleniach  nt.  przesunięcia  środków  inwestycyjnych,  został
poinformowany,  że  mieszkańcy  zalanych  terenów  planują  założenie  stowarzyszenia  i  wystąpienie
w obronie swoich nieruchomości.  Dyrektor  wyraził  stanowisko do swoich przełożonych,  że nie chce
pieniędzy  na  bieżące  rzeczy,  edukację,  tylko  wyłącznie zabezpieczenie  środków  finansowych  na
wykonanie zbiorników. Wójt równolegle rozpoczął rozmowy z wójtami gmin wzdłuż Prądnika tj. Wielka
Wieś, Sułoszowa, Skała, by każdy z nich znał stanowisko gminy i kiedy będzie koncepcja, by każdy
z nich również poczuwał się do tego, że taki teren powinien być przewidziany. Część z nich ma tego
świadomość, część wykonała odpowiednie dokumenty planistyczne, jak np. Wójt Gminy Wielka Wieś.
Pewne  jest,  że  inne  zbiorniki  powyżej  Zielonek  zmniejszają  powierzchnię  zbiornika  w  Zielonkach
i  zmniejszają  koszty  wykonania  takiej  inwestycji.  Można przyjąć,  że za jeden zbiornik  w Zielonkach
można wykonać kilka w górze rzeki, ponieważ cena nieruchomości niezbędna pod wykup jest kompletnie
inna,  niż  w  Zielonkach.  Równolegle  omówił  z  dyrektorem konieczność  zabezpieczenia  środków na
bieżące utrzymanie Prądnika. Obecnie koryto rzeki jest zamulone z naniesionymi odpadami, które po
powodzi trzeba utrzymywać, a takich działań Wód Polskich nie było. Przekazał to oczekiwanie gminy
wyrażane od wielu lat, która dodatkowo przeznaczyła na takie działania środki finansowe w kwocie 100
tys. zł bodajże w 2022 roku, ale Polskie Wody nie wykorzystały tych środków z uwagi na to, nie miały
zaplanowanego działania w tym zakresie. Zadeklarował wójt  dołożenie środków z budżetu gminy do
takich zadań, zaznaczając, że nie jest to zadanie własne gminy i finansować go gmina nie powinna.
W przyszłym tygodniu odbędzie się kolejne spotkanie w temacie finansowania i zakresu możliwego do
wykonania  budowy  zbiornika  oraz  priorytetowo  bieżącego  utrzymana.  To  ostatnie  jako  odtworzenia
i przywrócenia do stanu właściwego koryta i otoczenia rzeki, a nie samo jego pogłębienie.  Radny P.
Podleśny zapytał  o  temat  spotkania  z  projektantem szkoły  w  Przybysławicach.  Wójt powiedział,  że
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spotkanie odbyło się w ślad za doko-nanym przeglądem gwarancyjnym w szkole z udziałem wykonawcy
generalnego  oraz  podwykonawcy.  Spotkanie  dotyczyło  dwóch  zakresów:  wykonania  odwodnienia
zapadającej się kostki oraz skraplania się wody koło rynien. W ubiegłym roku w wakacje wykonawca
poprawiał  usterkę,  bez  rezultatu  jednak ,  stąd  wójt  wyraził  stanowisko,  że  ma zostać  to  całkowicie
poprawione i przywrócone do stanu z projektu. Spotkanie miało na celu zweryfikowanie z projektantem
propozycji naprawy wykonawcy. Prawdo-podobnie w okresie wakacyjnym na hali basenowej odbędzie
się  kompleksowa  wymiana  sufitu  w  ramach  gwarancji,  bo  nonsensem wydaje  się  naprawa.  Radna
A. Sieńko wyraziła podziękowania wszystkim strażakom biorącym udział w dniu 5 czerwca br. w akcji
ratowniczej, podkreśliła, że nie byli to wyłącznie strażacy z Zielonek, tylko z terenu całej gminy. Radna
zapytała, czy miało miejsce zapowiedziane spotkanie z generalnym wykonawcą Północnej Obwodnicy
Krakowa,  ponieważ  wystąpiła  sytuacja  zalania  od  strony  boiska,  rowów  i  ulicy  Bankowej.  Radna
zasugerowała wspomóc mieszkańców poprzez zakupienie urządzeń, które osuszą zalane domy, bowiem
woda  wlewała  się  oknami  do  domów.  Wójt powiedział,  że  spotkał  się  z  kierownikiem  budowy
i inspektorem tego odcinka. Analizowano kwestię przelania wody w drugą stronę, wykonawca zobowiązał
się do analizy i uniemożliwienia kolejnego rozlania przy danej rzędnej, trzeba pamiętać, że inwestycja
jest nieskończona, stąd wynikły problemy. Największym problemem jest brak odbioru wody w Krakowie,
bez działań po stronie gminy Kraków na użytku ekologicznym i działań w korycie, tam lepiej nie będzie.
To również będzie przedmiotem spotkania w Wodach Polskich, jak również na Metropolii Krakowskiej
wójt  będzie zgłaszał ten problem, bo muszą wspólne działać Miasto Kraków i  Wody Polskie na tym
odcinku.  Radna  A.  Sieńko zwróciła  się  o  zabezpieczenie  na  czas  zakończenia  budowy  wiaduktu
przyległego do niego skrajnego domu. Wójt powiedział, że wspólnie z komendantem gminnym zostało
ustalone, że będą ustawiane błyskawicznie tzw. rękawy, żeby jak najbardziej uchronić ten dom. Radny
K. Krzyworzeka zwrócił się z pytaniem, jakiego rodzaju inicjatywy radnych mogłyby wesprzeć działania
wójta, czy poprzez zbieranie podpisów mieszkańców i występowanie kolejny raz do ministerstw, żeby
przyśpieszyć budowę zbiornika, czy konsolidacja z radnymi gmin ościennych.  Wójt powiedział, że nie
proponuje  działań  typu  zbierania  podpisów,  ani  akcji  medialnych,  pozostaje  w kontakcie  z  osobami
najbardziej pokrzywdzonymi, którzy założyli stowarzyszenie, prosił by dali czas nowym władzom Wód
Polskich na odpowiedź i realizację planów w najbliższym czasie na Prądniku.  Radny K. Krzyworzeka
zapytał, czy aktualne pozostaje za-bieganie o środki na zaproponowaną gminną koncepcję zbiorników,
czy tej  nowej  koncepcji  Wód Polskich z  kilkoma zbiornikami  w górze Prądnika.  Wójt powiedział,  że
Polskie  Wody mają  koncepcję,  do  której  powinny  włączyć  wszystkie  gminy  na  całej  długości  rzeki.
Jeśliby się znalazło wsparcie finansowe, to nie potrzeba tak dużego zbiornika w Zielonkach. W gminy
interesie  jest,  żeby on był  mniejszy,  niech każdy zrobi  mniejszy.  Najistotniejszy pozostaje  argument
finansowy, bo im mniejszy zbiornik w Zielonkach, tym taniej ze względu na wartość gruntu. Radny B. Król
przypomniał, że w gminnej koncepcji, jednym z elementów była modernizacja pięciu kilometrów rzeki
Prądnik na odcinku w mieście Krakowie. Bez tego nawet zbiornik retencyjny przed powodzią nie uratuje.
Aktualnie  przez użytek ekologiczny nie  ma czyszczenia  koryta  rzeki,  robi  się  zapora za Zielonkami
i powstaje zbiornik retencyjny w Zielonkach. Woda się wraca przez wiatrołomy, tamy bobrów, ponieważ
automatycznie robi się tam zapora i nie ma odprowadzenia wody. Nawet jak pod POK-iem zrobi się trzy
razy większy przekrój, to w opinii radnego będzie trzy razy szybciej woda zwracała z cofki do Zielonek.
Przypomniał,  że koncepcja została przyjęta uchwałą Rady Ministrów w programie rządowym zabez-
pieczenia powodziowego, więc dokumenty formalne do starania się naszego oddziału Wód Polskich
o środki rządowe jak najbardziej są gotowe. Bezwzględnie trzeba dać wsparcie wójtowi, żeby również
rozmawiał z Krakowem, który może w tym kierunku lobbować. Podsumował, że największym przeciw-
nikiem dla miasta będą ekolodzy, których przy zdarzeniu powodziowym nie ma. Radna R. Toft zapytała o
opracowanie  Miasta  Krakowa z  planami  odnośnie  potoku  Bibiczanki,  jak  się  gmina  odnosi  do  tych
planów i proponowanych inwestycji na odcinku znajdującym się na terenie Gminy Zielonki. Wójt powie-
dział, że gmina oficjalnie tego opracowania nie otrzymała, na żadnym etapie zlecenia nie była brana pod
uwagę, stąd stanowiska nie wyrazi. Na spotkaniu w kwestii zagospodarowania Bibiczanki i rekreacji Lasu
Witkowickiego,  gmina  jest  otwarta  na  współpracę,  rozmowa o  retencji  jest  zasadna,  ale  gmina  ma
własne priorytety, którymi na dzisiaj są Prądnik i Garliczka, a przede wszystkim Prądnik.
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Ad 12. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radny K. Gaweł zwrócił  się z pytaniem o stan zaawansowania prac nad projektem zbiornika Sudół
Węgrzecki.  Wójt powiedział,  że stan prac Wód Polskich jest  bardzo zaawansowany. Bibiczanka jest
jednym z wielu problemów do rozwiązania,  jednak priorytetem dla gminy jest  rzeka Prądnik.  Radny
A. Baran powiedział, że wykonywana jest aktualnie inwestycja budowlana w rejonie ul. Jana Michalika
i Widokowej i w związku z wczorajszymi bardzo obfitymi opadami deszczu, mieszkańcy ul. Widokowej
zgłaszali,  że drogą płynęły masy błota, stąd wnioskuje o przeprowadzenie rozmów z wykonawcą tej
inwestycji  o  zabezpieczenie  budowy  przed  spływaniem  błota  na  drogi  publiczne.  Przewodniczący
T.  Łysek powiedział,  że  wniosek  został  zapisany.  Radny  B.  Król odniósł  się  do  tematu  Bibiczanki,
podkreślił że Prądnik jest dla gminy priorytetem. Przypomniał, że społeczność Bibic i klubu sportowego
w latach 2007-2008 wykonała  dużą retencję  wody poprzez zasypanie  wąwozu,  wyrobiska po glinie
i  powstało  w  tym  miejscu  boisko,  dzięki  czemu  większych  podtopień  nie  było.  Zwrócił  uwagę,  że
czyszczenie koryta Bibiczanki jest obowiązkiem Wód Polskich.  Żałuje, że miasto Kraków nie wykonało
w rejonie  Prądnika  czyszczenia  w  odległości  5  km od  granic  z  gminą  Zielonki  wgłąb  Krakowa,  co
powoduje spiętrzenie się wody. Wyraził obawę przed zalaniem tunelu w Zielonkach, gdy spadną opady
100 – 120 litrów w Zielonkach, czy Trojanowicach, przy obecnej rzędnej. Radna R. Toft zawnioskowała
o  wystąpienie  do  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  o  namalowanie  pasów  w  centrum  Zielonek  na  ul.
Krakowskie Przedmieście oraz ul. Galicyjskiej. Kierowcy w większym stopniu zwracają uwagę na pasy
poziome, niż na znaki  drogowe. W drugim etapie uzupełnienie pozostałych przejść na drodze woje-
wódzkiej.  Radna A. Sieńko zawnioskowała o nagrywanie posiedzeń komisji i załączanie nagrania jako
integralnego załącznika do protokołu, bez tworzenia stenogramu z tych posiedzeń.  Radna A. Radosz-
Kwasek odniosła się do sytuacji w szkole podstawowej w Bibicach, by planując kwestię przełącznika od
szkoły  do  hali  łukowej  lub  jego  braku,  by  ta  kwestia  była  poddana badaniu  opinii,  ale  nie  szeroko
mieszkańców jako takich, tylko skierowana została do rodziców uczniów tej szkoły. By poprzez ankietę
uzyskać informację, jakie są oczekiwania wobec hali, czy jest im to niezbędne w funkcjonowaniu oraz
czy  przełącznik  będzie  się  sprawdzać  w  użytkowaniu.  Radny  K.  Olawski swój  wniosek  nazwał  ge-
neralnym do radnych w zakresie formułowania wniosków ulepszających pracę rady; by przedyskutować
wcześniej na komisjach i bardziej szczegółowo je precyzować, odnosząc się do wniosku dot. nagrywania
posiedzeń. Bowiem należałoby się zastanowić, w jaki sposób objazdową komisję należałoby nagrywać,
czy nagranie winno być wideo, czy tylko audio, bowiem konkretne konsekwencje dla wójta wynikają
z takich wniosków,  stąd sugerował  bardziej  profesjonalne podejście  przy  składaniu  wniosku.  Radna
E. Cich zwróciła się do przewodniczącego komisji kultury, której radna jest członkiem, by udostępniony
był członkom komisji  do wglądu projekt protokołu, aby mogli  się odnieść do jego treści,  ewentualnie
wnieść uwagi, jak też składania go w regulaminowym terminie, aby członkowie komisji nie mieli moż-
liwości zapoznania się z nim dopiero na sesji rady. Przewodniczący T. Łysek  przypomniał, że na sesji
prezentowane jest  krótkie  sprawozdanie  z  prac komisji,  jakie  podejmowane były  działania  w trakcie
posiedzenia,  natomiast  protokół  sporządzany  jest  do  7  dni  od  posiedzenia.  Komisja,  która  ma
posiedzenie na dzień, czy dwa przed sesją, siłą rzeczy może nie mieć jeszcze sporządzonego protokołu,
zachęca by członkowie komisji mieli wpływ na zapisy protokołu, ale to już kwestia wewnętrzna komisji.
Radny  K.  Olawski podał  przykład  usprawnienia  prac  nad  protokołem,  by  w  trakcie  posiedzenia
przewodniczący redagował protokół komisji i członkowie mieli wgląd na jego kształt i na bieżąco mieli
możliwość jego skorygowania. Podkreślił, że przewodniczący składają protokół w ciągu 7 dni od daty
posiedzenia, ale jeśli komisja jest dzień, dwa przed sesją to nie można oczekiwać, że będzie gotowy do
prezentowania go na sesji. Radny D. Dragosz zapytał, czy znany jest termin przebudowy ulicy Bankowej.
Wójt powiedział, że zostało odwieszone postępowanie o wydanie pozwolenia na budowę w trybie ZRID,
więc nie jest to  termin odległy.  Radny D. Dragosz zapytał, czy istnieje szansa, by do końca wakacji
ruszyła inwestycja.  Wójt powiedział, że ze względu na zobowiązania musi to nastąpić jak najszybciej,
gmina  płaci  wykup,  wykonawstwo  jest  wykonawcy.  Radny  D.  Dragosz zgłosił  problem  na  drodze
powiatowej dot. mostu na ul. księdza Zięby z zajeżdżaniem „utopionego” krawężnika „niby” chodnika
przez kierowców, wjeżdżających niemalże pod barierkę. Zawnioskował o podniesienie krawężnika o 20-
30 cm wykorzystując okres wakacyjny, uniemożliwiając tym samym zajeżdżanie tego mostku. Ponieważ
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ubiegłoroczne plany zrobienia przejścia dla pieszych legły w gruzach, stąd próba takiego rozwiązania
problemu. Ewentualnie jaka próba odgrodzenia.  Wójt zadeklarował rozmowy z samorządem powiatu
w  tym zakresie.  Radna  R.  Toft  odniosła  się  do  wniosku  ws.  wglądu  do  protokołu,  sugerowała  dla
przewodniczących  komisji,  by  w  razie  braku  protokołu  bezpośrednio  przed  sesją,  skonsultować
najważniejsze główne ustalenia danego posiedzenia   z członkami swojej komisji. Zapobiegnie to sytuacji
w problematycznej ocenie, czy formułowane były wnioski komisji, czy też  pojedynczych jej członków.
Sugeruje przesyłanie wersji roboczej do członków komisji. Odniosła się radna do wniosku przedmówcy
ws.  krawężnika,  zasugerowała  kolejność  uzgadniania  spraw  przez  radnych  najpierw  z  właściwymi
w sprawie referatami, ponieważ niekoniecznie kwestie techniczne podwyższania, obniżania krawężników
muszą  być  przedmiotem  sesji  rady.  Taką  propozycję  przedkłada  do  rozważenia  przez  radnych.
Przewodniczący T. Łysek powiedział, że radni w przedmiotowym punkcie porządku obrad „wolne wnioski
radnych”  są  uprawnieni  do  składania  takowych,  niemniej  zachęca  by  radni  sprawy  zgłaszali
w  poszczególnych  referatach,  sołtysom  w  poszczególnych  sołectwach,  ale  przede  wszystkim  na
właściwych  komisjach  rady,  gdzie  radni  mają  możliwość  wypowiadania  swoich  opinii,  składania
wniosków, przychodzenia na każdą z komisji.  Radny D. Dragosz powiedział, że przedmiotową kwestię
nie  miał  okazji  zgłosić  w referacie,  ponieważ w dniu  bieżącym przed sesją  zgłosili  mu mieszkańcy
problem, co nie przeszkadza mu zasygnalizować wójtowi problemu mieszkańców, gdyż kolejna sesja
odbędzie się po wakacjach. Radna M. Romańska-Zagórska powiedziała, że zwrócili się do niej o pomoc
mieszkańcy ul.  Królewskiej,  w związku z  trudnymi  sytuacjami  zagrażającymi  często  ich  życiu  przez
poruszające się z dużymi prędkościami samochodami na szlaku rowerowym w kierunku Woli Zacha-
riaszowskiej.  Zagrożenie stanowi tak dla osób spacerujących, jak i  rowerzystów. Według pozyskanej
wiedzy,  istnieją  plany  poszerzenia  tej  drogi  i  wybudowania  pobocza,  czy  chodnika.  Zapytała  radna,
w jakiej perspektywie czasowej nastąpi rozbudowa tej drogi. Kolejne pytanie radnej, czy poprawiając na
chwilę obecną sytuację, istnieje możliwość założenia progów zwalniających, ograniczenia poruszania się
aut podczas weekendów, dokonania pomiaru natężenia ruchu oraz załatania dziur na poboczu.  Wójt
zasugerował przed składaniem daleko idących wniosków na sesji, najpierw zaznajomić się ze stanem
prawnym danej sprawy we właściwym referacie. W tym przypadku mowa jest o drodze publicznej, nie
szlaku rowerowym, dla której został zlecony do opracowania projekt dokumentacji celem rozwiązania
występujących w tym obszarze problemów. Wykonanie jego  uzależnione będzie od wspólnej decyzji
radnych ustalając zakres priorytetów do wykonania, biorąc pod uwagę ograniczenia budżetowe. Co do
ograniczeń na tej drodze, gmina nie posiada własności w tym obszarze, stąd zlecona jest procedura
ZRID. Zajeżdżone fragmenty i ubytki w drodze,  o których wspominała radna, to nie ubytki w drodze tylko
tereny prywatne mieszkańców.  Przyznał, że rozmowa z jednym mieszkańcem Bibic wywołuje lawinowe
konsekwencje dla całej miejscowości Woli Zachariaszowskiej, więc byłby to zbyt daleko idący wniosek.
Zaproponował przedyskutowanie tematu na komisji rady właściwej w tym zakresie, ponieważ rodzi on
poważne implikacje dla tego rejonu gminy, zwłaszcza zamykanie drogi jest niemożliwe.  Radna spros-
towała, że nie są to jej wnioski tylko propozycja rozwiązania problemu i  wypowiada się w umieniu dużej
grupy  mieszkańców,  którzy  chcą  wystąpić  z  tą  inicjatywą  do  wójta.  W opinii  radnej  zakaz  mógłby
wywołać bunt mieszkańców, to progi zwalniające mogłyby być bieżącym rozwiązaniem problemów. Wójt
wyraził  prośbę i  oczekiwanie od radnych, by w rozmowach z mieszkańcami służyli  pełną informacją
w danym temacie, on zawsze służy wiedzą radnym, jak i pracownicy merytoryczni. Dodał, że nie jest
miejscem do rozstrzygania sesja rady, tylko komisja rady w godzinach pracy urzędu. Zwrócił uwagę, że
temat  należy  wyważyć  w  kontekście  potrzeb  całej  gminy,  gdyż  jest  wiele  dróg  z  potrzebami
inwestycyjnymi, działa według ustalonego planu inwestycyjnego jako konsensusu rady w uzgodnieniu
z  wójtem.  Radna  będzie  musiała  zadecydować,  które  drogi  w  Bibicach  będą  realizowane  za  kilka
miesięcy przy ustalaniu budżetu na rok przyszły.  Radny B. Król stwierdził, że rozwiązaniem problemu
jest  projektowanie ZRID, zwracał  uwagę, że droga może stać się kluczowa dla terenu Uniwersytetu
Rolniczego,  który  posiada  80  ha  siedlisko  rolnicze  i  ono  może  być  zabudowane.  Przypomniał,  że
w tamtym rejonie jest  ograniczenie prędkości  do 30 km/h,  z jego wiedzy 90% mandatów za przek-
roczenie prędkości  nakładanych jest  na mieszkańców gminy.  Mieszkańcy tamtego rejonu na pewno
będą przeciwni ograniczeniu ruchu w sobotę, czy niedzielę. Kilka lat temu były wnioski mieszkańców
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Marszowca o takie ograniczenia, ale nie ma możliwości ich realizacji, bowiem mieszkańcy posiadają pola
uprawne  i  prawo  dojazdu  do  tych  pól.  Radna  M.  Romańska-Zagórska podkreśliła,  że  jej  pytanie
dotyczyło  znalezienia  odpowiedzi  na  potrzeby  mieszkańców  tej  drogi.  Liczy  na  rozwiązanie
problematycznej sytuacji w tym rejonie. Radny. K. Olawski zapytał o losy przedłużenia linii autobusowej
MPK 513 o kolejne dwa przystanki  od przystanku Jana Pawła pod granicę z  gminą Zielonki,  które
zaplanowane było od grudnia 2023 r.  Prosił  o wsparcie Pana Wójta,  gdyż rejon zyskałby olbrzymią
korzyść  komunikacyjną  i  bezkosztową dla  gminy,  ponieważ linia  biegnie  po  stronie  miasta  Kraków.
Radna A. Radosz-Kwasek zawnioskowała o wprowadzenie kilku znaków poziomych na ulicy Królewskiej,
co pozwoliłoby na zmniejszenie prędkości pojazdów poruszających się tą drogą.  Radny P. Podleśny
odniósł się do tematu ul. Królewskiej, przyznał że sesja nie jest miejscem na zgłaszanie tego rodzaju
problemu, natomiast z jego obserwacji wynika paradoksalnie, że im więcej dziur znajduje się na drodze,
tym wolnej jeżdżą kierowcy.
Ad 13. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący T. Łysek podziękował wszystkim za udział
w  posiedzeniu  i  zamknął  III  sesję  zwyczajną  Rady  Gminy  Zielonki  w  kadencji  2024-2029.  Na  tym
protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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